
MOTIE    

Afstemming Warmtetransitie Rijswijk op warmtevoorziening Leiding Door het Midden 
(Hierna LDM).

De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 3 maart 2020:

Constaterende dat:

-  Voor de voorliggend energietransitie, met als onderdeel de warmtetransitie, er 
duidelijkheid en afstemming nodig is waar en hoe Rijswijk aansluit op de LDM.

Overwegende dat:

- Aanvullend aan de hoofdlijnenplanning als opgenomen in het document 
Basisdocument Energietransitie Gebouwde Omgeving Rijswijk er beleid dient te 
komen over de aanleg, aansluitpunten en capaciteit voor het beschikbaar krijgen van 
aansluiting van Rijswijk op de  warmtevoorziening vanuit de Rotterdamse haven.

- Dit is nodig om de eerste stap te waarborgen, de mogelijkheid die wordt geboden, 
om waarschijnlijk tegen lagere kosten, dat de warmte van vele huizen in Rijswijk te 
kan worden voorzien door middel van deze warmtekoppeling.

- Afstemming nodig is met deze ontwikkeling om een optimale aansluiting te bereiken 
en desinvestering tegen te gaan (no regret). 

- Daarbij eventueel ruimte reservering in de plannen In de Bogaard of omgeving nodig 
is.

Verzoekt het college om:

- voor het einde van het jaar te komen met operationeel aansluitbeleid voor Rijswijk 
met de LDM.

En gaat over tot de orde van de dag.
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